
Protokół 

z sesji Rady Gminy Sońsk  

z dnia 16 września 2015 roku 

 

W dniu 16 września 2015 roku w Urzędzie Gminy w Sońsku odbyła się XI sesja 
Rady Gminy Sońsk. 

W posiedzeniu udział wzięli Radni Rady Gminy oraz goście zaproszeni. 

Stan radnych-15 Ponadto na posiedzeniu obecni byli: 

1. Wójt Gminy Sońsk - Marzena Ślubowska 

2. Skarbnik Gminy Sońsk - Katarzyna Nałęcz 

Ad. 1  

Przewodniczący Rady, Krzysztof Nowicki stwierdzając kworum, otworzył 
posiedzenie.  

Ad. 2  

Przewodniczący Rady zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 
obrad następujących uchwał: 

- przystanki 

- statut Ciuchcia 

Porządek obrad został przejęty jednogłośnie. 

Ad.4  

Sprawozdanie Pani Wójt, Marzeny Ślubowskiej z działalności pomiędzy sesjami 
obejmowało informację o: 

• Udziale w imprezach okolicznościowych tj. Dożynki powiatowo - 
Gminne w Bogatem, Sońsku i Ciemniewku 

• Udziale w zebraniach Wiejskich dotyczących zagospodarowania 
Funduszu Sołeckiego. 

• Informacje o wykonanych inwestycjach na terenie gminy Sońsk: plac 
zabaw przy „małej Szkole”, remoncie kotłowni przy ośrodku zdrowia w 
Sońsku, rozstrzygnięciu przetargu na wykonanie nawierzchni wjazdu do 
ośrodka zdrowia,  



• Informacje o pozyskaniu środków z Ministerstwa Edukacji na wykonanie 
napraw pokrycia dachowego w szkole podstawowej w Bądkowie i 
gimnazjum w Gąsocinie (400 tysięcy) 

• Powołaniu dyrektorów w przedszkolu w Gołotczyźnie oraz gimnazjum w 
Gąsocinie. 

• Pracach przy rozpatrywaniu wniosków suszowych, rozmowach w 
Stowarzyszeniu Ciuchcia Krasińskich, zaległościach w opłacie za wywóz 
odpadów,  

• Prośbę do Sołtysów, aby przekazali mieszkańcom informacje o 
konieczności złożenia deklaracji śmieciowych. 

• Wykonaniu we współpracy z Powiatem drogi w Pękawce 

Ponadto Pani Wójt złożyła podziękowania Panu Jerzemu Waśniewskiemu 
za dotychczasowe sprawowanie funkcji  Sekretarza Gminny. 

 

Pani Wójt wspomniała, iż na stanowisko Sekretarza powróciła z urlopu 
macierzyńskiego Pani Katarzyna Ptasiewicz.  

 

Ad. 5 

 

Wystąpienie Pana Marka Wudarczyka dyrektora szkoły podstawowej w 
Sońsku, zawierało informacje dotyczące jego życia osobistego jak i 
dorobku zawodowego. 

 

Ad. 6 

 

Informacja z działalności szkół i przedszkoli. Pani wójt przedstawiła 
zwięzłą informację dotyczącą działalności szkól ii przedszkoli 
działających na ternie Gminy Sońsk. Informacja stanowi załącznik do 
protokołu. 

 

Ad. 7. 

Podjęcie uchwał w sprawach: 



a) Zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2015 rok. 

Pani Skarbnik przedstawiła planowane zmiany w WPF Gminy Sońsk na 2015 
rok. Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały: 

Za - jednogłośnie 

b) Zmiana uchwały budżetowej Gminy Sońsk na 2015 rok 

Pani Skarbnik przedstawiła planowane zmiany w WPF Gminy Sońsk na 2015 
rok. Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały: 

Za - jednogłośnie 

 

c) Wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Gminy Sońsk w drodze  
od Powiatu Ciechanowskiego 

Pani Wójt przedstawiła zebranym projekt uchwały dotyczący przejęcia od 
Powiatu Ciechanowskiego działki w Chrościcach. Następnie Przewodniczący 
Rady odczytał treść uchwały. 

Za - jednogłośnie 

 

d) Powołanie zespołu do przedstawienia na sesji Rady Gminy swojej opinii o 
zgłoszonych kandydatach na ławników, w szczególności w zakresie 
spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie z dnia 27 lipca 
2001r. Prawo o ustroju sądów powszechnych. 

Pani Wójt przedstawiła zebranym projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

 

 

Za - jednogłośnie 

e) Nadanie nazwy drodze publicznej położonej we wsi Sońsk. 

Pani Wójt przedstawiła zebranym projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 



 

Za - jednogłośnie 

f) Utworzenia odrębnego obwodu głosowania w NZZOZ ”PALIUM” w 
wyborach do Sejmu i Senatu RP zarządzonych na dzień 25 października 
2015roku. 

Pani Wójt przedstawiła zebranym projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Za - jednogłośnie 

g) Wystąpienia z wnioskiem do Ministra Administracji i Cyfryzacji o 
dokonanie zmiany polegającej na przyłączeniu wsi Dziarno, gmina Sońsk 
do wsi Gołotczyzna, gmina Sońsk i zniesienia nazwy urzędowej 
miejscowości Dziarno. 

Pani Wójt przedstawiła problem dotyczący zmiany nazwy miejscowości. 
Problem nie jest nowością, bo od dawna powinna być uregulowana nazwa 
miejscowości. Wtedy nie było by problemów z błędnym dostarczaniem 
korespondencji do osób prywatnych a nie do szkoły i odwrotnie. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż mieszkańcy obecni na spotkaniu w sprawie 
przyłączenia wsi Dziarno do Gołotczyzna jednogłośnie wyrazili na to zgodę. 

Pani Wójt wyjaśniła, że zadaniem gminy było przeprowadzenie procedury, a 
dalsze decyzje zależą już od wojewody. 

Za-14 wstrzymało się -1 

h) Wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej trzech 
nieruchomości położonych na terenie gminy Sońsk na rzecz ich 
użytkowników wieczystych. 

Pani Wójt wyjaśniła, iż jest 11 użytkowników wieczystych różnych 
nieruchomości położonych na terenie gminy, którzy starają się o wykup swoich 
nieruchomości. 

 Nieruchomości przed sprzedażą zostaną wycenione i na tej podstawie określona 
będzie cena. 

Za - jednogłośnie 

i) Wyrażenia zgody na wydzierżawienie dwóch zabudowanych 
nieruchomości rolnych , stanowiących własność Gminy Sońsk, 



położonych na terenie gminy Sońsk, na rzecz jej dotychczasowych 
dzierżawców. 

Pani Wójt przedstawiła zebranym projekt uchwały. 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Za - jednogłośnie 

j) Wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę Sońsk od Powiatu 
Ciechanowskiego zadań w przedmiocie zarządzania drogami 
powiatowymi na terenie gminy Sońsk w zakresie zarządzania 
przystankami zlokalizowanymi przy drogach powiatowych. 

Pani Wójt wyjaśniła, w jakim celu jest podejmowana taka uchwała. Gmina 
sama, niewielkim kosztem wyremontowała 3 przystanki, a niebawem będzie 
remontowany następny przystanek w Bieńkach Śmietankach. 

Za - jednogłośnie 

k) Utworzenia i przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania” 
Północne Mazowsze”. 

Pani Wójt omówiła szczegóły projektu, do którego przystąpiła Gmina 
Sońsk. Następnie Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. 

Za- jednogłośnie 

Ad. 8  

Pani Skarbnik, Katarzyna Nałęcz zapoznała zebranych z opinia wydaną Przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową w sprawie wykonania budżetu Gminy Sońsk za 
I półrocze. 

Ad. 9. 

Pani Wiceprzewodnicząca Rady, Małgorzata Grabowska odczytała wnioski 
Radnych złożone do budżetu na 2016 rok. 

Pani Wójt wyjaśniła, iż Gmina Sońsk jest bardzo duża a tym samym potrzeb jest 
bardzo dużo. W pierwszej kolejności jednak będą realizowane te, które są 
niezbędne. 

Pani Wójt wspomniała o zakończeniu sprawy z Panem Bogdanem Kruszyńskim 
jak również o innych, które mają swój ciąg w sądzie. 

Radny Muszyński zwrócił się z prośbą o ponowna interwencję w sprawie 
oświetlenia ulicznego na ul. Nasielskiej. 



Radny Zwoliński zgłosił problemy z kanalizacją u Pana Żebrowskiego w 
Gąsocinie. 

Pani Wójt wyjaśniła, że lokal, który zajmuje pan Żebrowski nie ma 
przekształcenia na lokal mieszkalny, tylko jest to ośrodek zdrowia i nikt tam nie 
powinien mieszkać. Ponadto jest tam też problem wspólnej kotłowni z 
biblioteką gdzie pani z biblioteki i pan Żebrowski palą na zmianę w piecu, co 
jest niedopuszczalne. 

W nawiązaniu do zebrań wiejskich dotyczących Funduszu Sołeckiego, Pani 
Wójt poprosiła, aby każde Sołectwo w ramach FS przeznaczyło jakąś kwotę na 
żwirowanie dróg. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 


